
Van: Michiel Kalisvaart  
Verzonden: woensdag 3 juli 2024 19:57 
Onderwerp: Re: Ontmoeting informatiebijeenkomst donderdag 13 juni 1Odijk (N229/De Vork) 
 
Geachte raad en college, 

Zoals eerder aangegeven zouden wij nog terugkomen met een alternatief naast de 
omlegging van de N229. We hebben in de bijlage ons uitgewerkte en enige alternatief 
toegevoegd. Dit betreft een verdiepte tunnelbak met twee rotondes. Dit ontwerp biedt de 
mogelijkheid om boven het verdiepte gedeelte een groene strook aan te leggen, waardoor 
we niet alleen de verkeersdoorstroming verbeteren, maar ook de leefomgeving verfraaien en 
verduurzamen. 

Voor de bewoners hebben wij dit plan verduidelijkt door recent een artikel te plaatsen in het 
Bunniks Nieuws. U kunt het artikel lezen via de volgende link: 1odijk in gesprek met 
wethouder op RTV Radio. In dit artikel lichten wij onze visie en de noodzaak van een 
duurzame aanpak toe. 

Wij zouden graag willen weten of het mogelijk is om nog voor het zomerreces antwoorden te 
krijgen op de vragen die wij eerder hebben gesteld. Deze antwoorden zijn essentieel voor 
het verdere verloop van onze plannen en de informatie die wij aan de bewoners kunnen 
verstrekken. 

Daarnaast vragen wij nogmaals of de gemeente openstaat voor het oprichten van een 
projectgroep. Deze projectgroep zou bestaan uit vertegenwoordigers van de provincie 
Utrecht, de gemeente Bunnik, omliggende gemeenten en 1odijk. Het doel van deze groep is 
om gezamenlijk te werken aan de herinrichting van de N229 en het ontwikkelen van een 
duurzame visie voor de toekomst. We geloven dat samenwerking tussen alle betrokken 
partijen de beste resultaten oplevert. 

Wij hopen dat u ons verzoek positief kunt beantwoorden en kijken uit naar uw reactie. Voor 
nu wensen wij jullie allemaal een fijne zomer. 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens 1odijk, 

Michiel Kalisvaart 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.bunniksnieuws.nl%2Flokaal%2Foverig%2F1043796%2F1odijk-in-gesprek-met-wethouder-op-rtv-radio&data=05%7C02%7CF.vanderLubbe%40bunnik.nl%7C7cdcc807262648d665a708dc9b89a30b%7C75397285be724b69b40197fedb58a1c3%7C0%7C0%7C638556262673953755%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Zj%2BfU7pmtizE%2Bivx5mO6zIIM%2FQnt9jMgRMiPnHDghtk%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.bunniksnieuws.nl%2Flokaal%2Foverig%2F1043796%2F1odijk-in-gesprek-met-wethouder-op-rtv-radio&data=05%7C02%7CF.vanderLubbe%40bunnik.nl%7C7cdcc807262648d665a708dc9b89a30b%7C75397285be724b69b40197fedb58a1c3%7C0%7C0%7C638556262673953755%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Zj%2BfU7pmtizE%2Bivx5mO6zIIM%2FQnt9jMgRMiPnHDghtk%3D&reserved=0


 

 


